
                                                                                                        
 

MOTIE  Voor geen geld een gedeelde stad. 

De raad bijeen tijdens de raadsvergadering van 14 juli 2016, 

Overwegende dat: 

 Wat een statushouder kost is een niet ter zake doende vraag is, tenslotte 
vragen we ook niet van andere groepen in Haarlem wat zij kosten. Dit 
was het antwoord van het college op de vraag wat een statushouder de 
gemeente Haarlem kost en deze opvatting werd door een groot deel van 
de raad gesteund. 
 

 Het argument dat een business case niet rondkomt een niet ter zake 
doend argument is. Dit argument gaf het college voor het waarom 
statushouders niet gevestigd konden worden bij de locatie Zijlweg 
voormalig provinciehuis.  En tot gevolg had dat de locatie Delftplein, in 
plaats van de al veel eerder aangekondigde 80 wooneenheden plots naar 
160 wooneenheden ging. 

 
Mede overwegende dat: 
 

 Er in de kadernota terecht gewezen wordt op het gevaar en alle 

consequenties van een gedeelde stad en de verschillen tussen oost en 

west Haarlem. 

 De locatie die nu niet doorgaat de locatie Haarlem Zuid WEST is, namelijk 

de Zijlweg. 

 Het voor een vlotte integratie van statushouders en dus nieuwe 

Nederlanders, die wettelijk goed opgevangen moeten worden, niet 

bevorderlijk is dat zij vooral in Haarlem Schalkwijk en Haarlem Noord 

worden in grote aantallen geclusterd gesitueerd worden. 

 Het er nu toch sterk op lijkt dat de kosten die gemaakt moeten worden 

voor een bepaalde groep, doorslaggevend zijn en sterk bepalend zijn 



waar statushouders zich kunnen vestigen en zo bijdragen aan juist een 

gedeelde stad. 

 
Draagt het college op: 

Om alles op alles te zetten om zelfs de kans op een gedeelde stad te 

voorkomen. Om naast het clusteren van asielzoekers op 2 locaties (Koepel en 

Boerhaave) niet ook nog statushouders te gaan clusteren, maar zoveel mogelijk 

te spreiden over de stad zodat zij een goede start kunnen maken en goed en 

sneller kunnen integreren, wat misschien nu een extra investering kost maar 

uiteindelijk heel veel toekomstige kosten voorkomt. 

En dus de locatie Zijlweg voormalig Provinciehuis, of een extra andere locatie, 

te gaan gebruiken en het grote aantal geplande wooneenheden voor 

statushouders op het Delftplein evenredig te verminderen.  


